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Name of the Development  : No. 3 Fei Ngo Shan Road

Name of the Street and the Street Number  : No. 3 Fei Ngo Shan Road

Total Number of Houses  : 5

House Numbering and Omitted House Number  : House 1 to House 6 (House 4 is omitted)

發展項目名稱  : 飛鵝山道三號

街道名稱及門牌號數  : 飛鵝山道 3 號

獨立屋總數  : 5

門牌號數及被略去的門牌號數  : 1 號洋房至 6 號洋房（不設 4 號洋房）
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Vendor  : Maxjet Company Limited

Holding Companies of the Vendor  : China Overseas Property Limited
  China Overseas Land & Investment Limited
  China Overseas Holdings Limited
  China State Construction Engineering Corporation Limited
  China State Construction Engineering Corporation

Authorized Person  : Mr. Wilbert T. K. Ching, Director of Chung Wah Nan Architects Limited

Building Contractor  : Man Kit Construction Company Limited

Vendor’s Solicitor  : S. H. Chan & Co.

Authorized institution that has made a loan,  : The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited
or has undertaken to provide finance, for the   (The bank undertaking has been released)
construction of the Development

Other person who has made a loan for : China Overseas Project Development Limited
the construction of the Development   (Formerly known as Chung Hoi Finance Limited)

賣方  : 美逸有限公司

賣方之控權公司  : 中國海外地產有限公司

  中國海外發展有限公司

  中國海外集團有限公司

  中國建築股份有限公司

  中國建築集團有限公司

認可人士  : 鍾華楠建築師有限公司之董事程德強先生

承建商  : 文傑建築有限公司

賣方代表律師  : 陳淑雄律師行

已為發展項目的建造提供貸款或  : 香港上海滙豐銀行有限公司

已承諾為該項建造提供融資的認可機構  （此銀行承諾書已解除）

已為發展項目的建造提供貸款的其他人  : 中海業務發展有限公司

  （前稱中海財務有限公司）
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